

檢測報告

17-0606-072-01-2
山水蜂蜜股份有限公司

第1頁, 共2頁

樣品名稱：蜂蜜
樣品資訊：蜂蜜
樣品狀態：完整包裝
檢測委託單位：山水蜂蜜股份有限公司
檢測委託單位地址：633 雲林縣土庫鎮新興里興新 106 號

收樣日期：2017/06/06
檢驗日期：2017/06/06 ~ 2017/06/12
報告日期：2017/06/12

檢測項目	結果	定量/偵測極限
氟甲磺氯黴素胺	N.D. (未檢出)	0.005 µg/g (ppm)
氯黴素 (CAP)	N.D. (未檢出)	0.0003 µg/g (ppm)
甲磺氯黴素 (TAP)	N.D. (未檢出)	0.005 µg/g (ppm)
氟甲磺氯黴素 (FF)	N.D. (未檢出)	0.005 µg/g (ppm)

~~~以下空白~~~

### 檢測方法：

1. 氟甲磺氯黴素胺，氯黴素 (CAP)，甲磺氯黴素 (TAP)，氟甲磺氯黴素 (FF)：  
103 年 6 月 6 日部授食字第 1031900630 號公告訂定 食品中動物用藥殘留量檢驗方法—氯黴素類抗生素之檢驗

報告簽署人



1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品、樣品名稱及樣品資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責測試分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
The test is exclusive of sampling. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company's findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions. The document refer only to the sample(s) tested.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This document is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效；本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
The document will be invalid if altered. The document cannot be reproduced except in full.
4. 檢驗報告僅就委託檢驗者之委託事項提供檢驗結果，至若本產品之合法性，仍應由主管機關依法判斷。  
This document stated test results in accordance with Client's request. The legitimacy of the sample(s) should be judged by the authority.



## 檢測報告

**17-0606-072-01-2**  
**山水蜂蜜股份有限公司**

第2頁, 共2頁

樣品照片：



1. 本測試未涉及檢體抽樣，測試樣品、樣品名稱及樣品資訊係由委託檢驗者提供，實驗室僅負責測試分析，本報告僅對該測試樣品有效。  
The test is exclusive of sampling. Any holder of this document is advised that information contained hereon reflects the Company's findings at the time of its intervention only and within the limits of Client's instructions. The document refer only to the sample(s) tested.
2. 本報告記載事項僅作為參考資料，不得作為任何商業推銷廣告及訴訟用。  
This document is for reference only and cannot be for any commercial purposes or litigation.
3. 本報告經塗改者無效，本報告內容不得部份複製，僅限整份使用。  
The document will be invalid if altered. The document cannot be reproduced except in full.
4. 檢驗報告僅就委託檢驗者之委託事項提供檢驗結果，至若本產品之合法性，仍應由主管機關依法判斷。  
This document stated test results in accordance with Client's request. The legitimacy of the sample(s) should be judged by the authority.